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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 23/2020 

XXIII Sesja w dniu 9 czerwca 2020  

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 17:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński nieobecny 

Ad. 1 

 Sprawy organizacyjne: 

otwarcie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXIII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej, a także zebranych na sali 

dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, przedstawicieli mediów, mieszkańców 

naszego miasta oraz radnych Rady Miasta VIII kadencji uczestniczących w 

obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 9 czerwca br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 19 

maja 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

zmiany do porządku obrad XXIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgodnie z § 53 Statutu Miasta 

Włocławek, w związku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta projektu uchwały w 

sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi, stanowiącymi własność Gminy 

Miasto Włocławek, na okres dłuższy niż 3 lata oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z tym samym najemcą, po umowie zawartej na czas 

oznaczony, wprowadził zmianę do porządku obrad polegającą na wykreśleniu ww. 

punktu. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wraz z 

zawiadomieniem o obradach dzisiejszej sesji przekazany został Państwu radnym 

porządek obrad. W związku z tym Przewodniczący Rady Miasta otwierając dyskusję 

w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy wnoszą zmiany do porządku 

obrad. Zmian do porządku obrad ze strony radnych nie zgłoszono. Natomiast 

Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku w punkcie 17 

o uchwałę w sprawie przyjęcia planu budowy ogólnodostępnych stacji ładowania na 

obszarze miasta Włocławek, uwzględniając ty samym postulat Prezydenta Miasta. 

Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię komisji stałej, zatem został spełniony 

wymóg § 55 Statutu Miasta. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXIII sesji w punkcie 17 o uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu budowy ogólnodostępnych stacji ładowania na obszarze miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 19 maja 

br. czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 8 czerwca br. i przedstawia się 

następująco: 

  

Prezydent Miasta przedstawił informację związaną z epidemią koronawirusa. Na 

chwilę obecną w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. Żytniej przebywają 2 

osoby a kwarantanną domową na terenie miasta objętych jest około 60 osób. W 

okresie międzysesyjnym podpisano 2 umowy dotyczące udzielenia zamówienia 

publicznego. 4 czerwca zawarto umowę z Firmą Inżynieryjno – Drogową DROGTOM 

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku na przebudowę ulicy Płockiej na odcinku od ulicy 

Zielnej do ulicy Duninowskiej. Wartość umowy to prawie 790 tysięcy złotych brutto. 

Wykonawca ma 90 dnia od dnia zawarcia umowy na realizację prac. Na podstawie 

złożonych wniosków przyznano dotacje na roboty budowlane polegające na 

remoncie lub przebudowie oraz na prace konserwatorskie i restauratorskie dla 
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właścicieli lub użytkowników wieczystych nieruchomości położonych w obszarze 

Specjalnej Strefy Rewitalizacji. Wsparciem finansowym Gminy Miasto Włocławek 

zostanie objętych 10 nieruchomości. Łączna suma dotacji dla właścicieli lub 

użytkowników wieczystych tych nieruchomości wyniesie prawie 1.5 miliona złotych. 

Uchwałą Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego z 27 maja projekt pn. 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie miasta Włocławek 

– etap VI” otrzymał dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego. Wartość całkowita projektu wynosi 6 milionów złotych przy 

dofinansowaniu ponad 3 miliony 300 tysięcy złotych, co stanowi 64 % wartości 

zadania. Od 25 maja Miejski Zespół Żłobków wznowił swoją działalność 

udostępniając łącznie 115 miejsc dla dzieci w wieku do lat 3. Opieka sprawowana 

jest przy zachowaniu pełnego reżimu sanitarnego związanego ze stanem 

epidemiologicznym. W najbliższym czasie planuje się rozpoczęcie kontroli wszystkich 

żłobków prowadzących działalność na terenie miasta, między innymi pod kątem 

stosowania obowiązujących obecnie procedur. 29 maja został złożony wniosek o 

dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego projektu „Budowa i 

wyposażenie Centrum wsparcia dla osób w kryzysie”. Głównym celem projektu jest 

utworzenie 19 miejsc doraźnego pobytu dla osób nadużywających alkoholu i pijących 

w sposób destrukcyjny oraz ryzykowny. Planuje się również prowadzenie 

terapeutycznej działalności skierowanej do tych osób. W ramach projektu „Licealiści 

Włocławka podnoszą swoje kompetencje” za środki unijne zakupiono i dostarczono 

sprzęt komputerowy i pomoce dydaktyczne do 5 pracowni matematycznych, 4 

pracowni geograficznych, 4 pracowni biologicznych i 4 pracowni chemicznych za 

kwotę ponad 240 tysięcy złotych. Sprzęt ten został dostarczony do 5 włocławskich 

liceów. Dodatkowo w najbliższym czasie w ramach wspomnianego projektu 

zakupionych zostanie 80 laptopów i 4 serwery do 4 liceów za kwotę ok. 230 000 

tysięcy złotych. Do 29 maja trwał nabór wniosków o zawarcie umowy najmu 

mieszkań położonych we Włocławku przy ul. Celulozowej. Nabór cieszył się dużym 

zainteresowaniem włocławian. Łącznie do urzędu wpłynęło 756 wniosków 

mieszkańców. 25 maja po przerwie spowodowanej zagrożeniem epidemicznym 

działalność wznowiła kawiarnia obywatelska „Śródmieście Cafe” funkcjonująca przy 

ul. 3 Maja 9. Korzystanie z placówki możliwe jest z uwzględnieniem zasad 

wynikających z obowiązujących zaleceń sanitarnych. W okresie międzysesyjnym 

wystartował system roweru miejskiego WŁOWER, a w parku na Słodowie stanęła 

pierwsza miejska pasieka, którą będzie się zajmował mistrz pszczelarski.  

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania radnych nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana 

Prezydenta i dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie 

międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 
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•  radny Józef Mazierski 

•  radny Andrzej Gołębieski 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Stanisław Krzemieniewski 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska 

•  radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji programu 
promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019. 

 
Sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego 

rynku pracy za rok 2019 przedstawiła Pani Anna Jackowska Zastępca Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji programu 

promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019 rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w 

tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz 

Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radna Agnieszka Jura - Walczak 

•  Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku Anna 

Jackowska  

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji 

programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji programu 

promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie Powiatowego Urzędu 

Pracy we Włocławku z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy za rok 2019 zostało podjęte przez Radę Miasta w 

przedłożonym brzmieniu. 

 

Ad. 4 

Raport o stanie Miasta Włocławek za rok 2019. 

 

Ad. 5 

 Uchwała w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Włocławek wotum zaufania. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Prezydent Miasta dr Marek 

Wojtkowski, który poinformował m.in., iż zgodnie z art. 28 aa Ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym przedstawia Raport o stanie miasta będący 

dokumentem obrazującym rozwój miast i jego zasoby, jest szczególnym 

podsumowaniem działalności w roku poprzednim. Raport o stanie miasta 

przedstawia m.in. realizację polityki rozwoju, programów i strategii, uchwał rady 

miasta i budżetu obywatelskiego. W Raporcie znalazło się wszystko to co 

realizowane jest dla mieszkańców miasta. Ponadto ambicją samorządu Włocławka 

jest transparentność oraz szerokie informowanie społeczności o dokonaniach i 

planach na przyszłość. Polityka informacyjna to także ukłon w stronę włocławian, 

którym zależy na mieście, mają pomysły na jego dalszy rozwój a wspólne działania 

mogą przynieść niezwykłe efekty.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienie. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Raport o stanie Miasta Włocławek za 2019 rok rozpatrzyły oraz pozytywnie 

zaopiniowały komisje stałe Rady Miasta. 

W imieniu Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywną opinie w 

powyższej sprawie przedstawiła radna Pani Katarzyna Zarębska, Przewodnicząca 

Komisji. 

W imieniu Komisji Edukacji pozytywna opinię przedstawiła radna Pani Wanda 

Muszalik, Przewodnicząca Komisji. 

W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej pozytywną opinię 

zaprezentowała Przewodnicząca Komisji radna Pani Ewa Szczepańska. 

W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska pozytywną opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Pan Piotr Kowal. 

W imieniu Komisji Porządku Prawnego i Publicznego pozytywną opinię 

zaprezentował Przewodniczący Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki. 

W imieniu Komisji Rewitalizacji opinię pozytywną przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Pani Agnieszka Jura - Walczak 

Natomiast w imieniu Komisji Kultury i Sportu pozytywną opinię na temat ww. 

zagadnienia przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Pan Janusz Ziółkowski. 

Po zaprezentowaniu opinii wypracowanych na temat Raportu o stanie Miasto 

Włocławek za rok 2019 przez komisje Rady Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

radny Pan Stanisław Wawrzonkoski przytoczył unormowania prawne jakie 

towarzyszą temu zagadnieniu. Poinformował, że stosownie do art. 28 aa ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym rada gminy rozpatruje raport podczas 

obrad sesyjnych, w trakcie których podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w 

pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie miasta przeprowadza 

się debatę. W debacie nad raportem o stanie miasta radni zabierają głos bez 

ograniczeń czasowych. W debacie nad raportem o stanie miasta również mieszkańcy 

miasta mogą zabrać głos. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos - w trybie 

określonym składa do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte 

podpisami w gminie powyżej 20 000 mieszkańców– co najmniej 50 osób. Mieszkańcy 

dopuszczani są do głosu według kolejności zgłoszeń dostarczonych do 

przewodniczącego rady. Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie 

wynosi 15 osób, chyba, że rada postanowi o zwiększeniu tej liczby. Ze strony 

mieszkańców nie wpłynęły zgłoszenia do zabrania głosu w debacie.  
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Ponadto Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że po zakończeniu debaty nad 

raportem o stanie miasta rada gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem 

wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada gminy 

podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. 

Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczne z 

podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania. W przypadku 

nieudzielenia wójtowi wotum zaufania w dwóch kolejnych latach rada gminy może 

podjąć uchwałę o przeprowadzeniu referendum w sprawie odwołania wójta. 

Na zakończenie wypowiedzi Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż otwiera 

debatę na temat Raportu o stanie Miasta Włocławek za rok 2019 i poprosił radnych o 

zgłaszanie się do zabrania głosu w debacie. 

 

W debacie wzięli udział: 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Stanisław Wawrzonkoski 

•  radna Ewa Szczepańska 

•  radny Piotr Kowal 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radna Elżbieta Rutkowska 

•  radny Jarosław Hupało 

•  radny Krzysztof Grządziel 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz 

•  radna Agnieszka Jura - Walczak 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

•  radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Włocławek wotum zaufania. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Włocławek wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zwoliński 

Przewodniczący Rady Miasta gratulując Prezydentowi Miasta udzielonego wotum 

zaufania poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała 

została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Na zakończenie procedowania tego punktu porządku obrad głos zabrał Prezydent 

Miasta dr Marek Wojtkowski, który ustosunkował się do wypowiedzi przedmówców, 

dziękując jednocześnie za zaufanie jak również i za krytyczne głosy, które 

przyjmowane są z należytą uwagą i będą wykorzystane w przyszłości. 

 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Włocławek za 
2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Włocławek za 2019 
rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2019 rok. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Prezydent Miasta dr Marek 

Wojtkowski, który poinformował, iż realizując postanowienia ustawy o finansach 

publicznych przedkłada Radzie Miasta sprawozdanie z wykonania budżetu za 

ubiegły rok, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, 

informację o mieniu, sprawozdanie z wykonania planów instytucji kultury oraz roczne 

sprawozdanie finansowe. Prezydent Miasta stwierdził, że uchwalony w dniu 20 

grudnia 2018 r. budżet na 2019 r. przewidywał plan dochodów na poziomie 666 mln 

zł., a wydatki w wysokości 671 mln zł, w tym wydatki majątkowe w wysokości 80 mln 

zł, tj. 12% wydatków ogółem, deficyt ustalono na poziomie ponad 5 mln zł. 

Planowano zaciągnąć kredyt w wysokości 41 mln zł, w tym na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów ponad 36 mln zł. Po zmianach dokonanych w ciągu roku 

budżetowego zwiększono dochody do wysokości ponad 737 mln zł, to jest o ponad 

71 mln zł (głównie z tytułu zwiększenia dotacji celowych z budżetu państwa 
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szczególnie w zakresie pomocy społecznej i pomocy rodzinie, środków z funduszy 

unijnych), wydatki zwiększono do wysokości prawie 782 mln zł, zwiększając deficyt 

do poziomu prawie 45 mln zł. Po rozliczeniu wykonania budżetu za rok 2018 oraz 

uwzględnieniu dokonanych zmian w dochodach i wydatkach, zmieniono plan 

przychodów i rozchodów roku 2019 ustalając ostatecznie potrzeby kredytowe miasta 

na kwotę 36 mln zł na pokrycie deficytu budżetowego. Uchwalony budżet, według 

stanu na dzień 31.12.2019 roku, po stronie dochodów wykonano w 97 %, natomiast 

wydatki wykonano w 94 %, co obrazuje zestawienie z Wykonania dochodów i 

wydatków budżetu za miniony rok. 

Dochody bieżące osiągnięto w 101%, a wydatki bieżące wykonane zostały w wys. 96 

%. Powyższe wyniki spowodowały, że miasto osiągnęło nadwyżkę operacyjną w wys. 

prawie 61 mln zł, tj. w 215 % planowanej wielkości, przy zakładanym wyniku 

operacyjnym w wys. 28 mln zł. Deficyt budżetowy wyniósł 18 mln zł, co stanowi 41 % 

planowanej wielkości.  

Zestawienie z Wykonania dochodów i wydatków budżetu za miniony rok obrazuje 

także strukturę dochodów i wydatków. Po stronie dochodów najwyższy wskaźnik 

uzyskano z wpływów działu 756 tj. z podatków i opłat (prawie 41% ogólnej kwoty) i 

dochody z tytułu subwencji, ujęte w dziale 758 – Różne rozliczenia. Te stanowią 25% 

ogólnej puli dochodów. Na 3 miejscu są dochody w dziale Rodzina, które stanowią 

16%. W ramach osiągniętych dochodów „własnych”, tj. podatkowych i opłat 

lokalnych: 

wpływy z podatków i opłat wyniosły 143 mln zł, tj. 20% ogólnej puli,  

wpływy z najmu i dzierżawy wyniosły prawie 13 mln zł, tj. 2%. 

Udziały w podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych wyniosły 151 mln zł, 

co stanowi 21% ogólnej puli, z tego: 

• w CIT-cie otrzymaliśmy 16 mln zł, tj. o prawie 10 mln zł więcej od wielkości 

planowanej, 

• w PIT-cie: otrzymaliśmy 134,6 mln zł, tj. o 1,2 mln zł więcej od kwoty 

planowanej, która wynosiła 133,4 mln zł. Pragnę w tym miejscu dodać, iż plan 

w tym zakresie został przekroczony o 1,2 mln zł dopiero w m-cu grudniu 2019 

r., 

 Dochody bieżące osiągnięto w wysokości 696 mln zł, tj. w 101% planu, w tym 

dochody na zadania własne wykonano w wysokości 552 mln zł (także na poziomie 

101 % planu dochodów na zadania własne), w tym otrzymane dotacje na zadania 

własne stanowiły 28 mln zł, tj. 5% dochodów własnych bieżących.  

Struktura dochodów bieżących przedstawiona została przez Prezydenta Miasta także 

w formie infografiki.  

Dochody majątkowe osiągnięto w wysokości prawie 22 mln zł, tj. w 45%. Wykonanie 

dochodów majątkowych przedstawione został przez Prezydenta Miasta również w 

formie infografiki.  
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Ponadto Prezydent Miasta zwrócił uwagę, iż najwyższy wskaźnik, bo 1.835 %, w 

zakresie osiągniętych dochodów, uzyskano z wpływów z różnych dochodów w wys. 

193 tys. zł przy planie 105 zł. Wpływy dotyczyły podatku VAT rozliczonego przez 

Ośrodek Sportu i Rekreacji po zastosowaniu współczynników.  

Najniższe wykonanie, bo 1 % planu, zaewidencjonowano w wys. ponad 5 tys. zł – 

przy planie 533 tys. zł z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych od osób 

prawnych za transakcje dokonywane w obrocie gospodarczym.  

Na realizację zadań zleconych otrzymano środki w wysokości prawie 121 mln zł, 

głównie były to środki na zadania z zakresu pomocy społecznej i rodziny, w tym 

prawie 72 mln zł na świadczenia wychowawcze, 39 mln zł na świadczenia z funduszu 

alimentacyjnego, ponad 1 mln zł na ośrodki wsparcia, ponad 2 mln zł na usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze.  

Na zadania rządowe otrzymano kwotę prawie 17 mln zł, w tym na utrzymanie 

Państwowej Straży Pożarnej 13 mln zł, Miejskiego Zespołu do spraw Orzekania o 

Niepełnosprawności 445 tys. zł, nieodpłatną pomoc prawną 264 tys. zł, zadania 

pomocy, polityki społecznej i zdrowia 1,5 mln zł.  

Ze środków UE na realizację zadań bieżących pozyskano ponad 5 mln zł. 

Po stronie wydatków najwyższy udział mają wydatki „Oświaty i Wychowania” (33%), 

a z „Edukacyjną Opieką Wychowawczą” (2%) – stanowią 35 % ogólnej puli 

wydatków. Następnie „Rodzina” i działy „Pomocy” i „Polityki społecznej” stanowią 

prawie 28 %. Następnie, po ponad 8% stanowią wydatki „Transportu i Łączności” 

oraz „Gospodarki mieszkaniowej”. 

Strukturę wydatków bieżących przedstawia zaprezentowana przez Prezydenta 

Miasta infografika. 

W 2019 roku wydatkowano ogółem ponad 736 mln zł, tj. 94 % planu, w tym na 

wydatki bieżące 635 mln zł, a na wydatki majątkowe 101 mln zł, co także przedstawia 

infografika. 

Zadania własne wykonano w wysokości 600 mln zł, z tego wydatki bieżące stanowiły 

prawie 500 mln zł, tj. 83%. Największy udział miała oświata i edukacyjna opieka 

wychowawcza, na którą przeznaczono 245 mln zł, tj. 49 % wydatków bieżących na 

zadania własne. Z kwoty 245 mln zł na wynagrodzenia wydatkowano o 11 mln zł 

więcej niż w roku 2018, tj. 177 mln zł, co stanowiło (72%) wydatków na te działy, 

natomiast na dotacje dla innych organów prowadzących placówki oświatowe 

wydatkowano ponad 33 mln zł, tj. o 4 mln zł, więcej niż w roku 2018 (13%). 

Subwencję oświatową otrzymaliśmy w wysokości 157 mln zł, tj. o ok. 12 mln zł więcej 

niż w roku 2018. Jednakże subwencja nie pokryła wydatków bieżących oświaty i 

edukacyjnej opieki wychowawczej. Różnica pomiędzy poniesionymi wydatkami i 

subwencją stanowi 88 mln zł, tj. 36% niedoboru, obrazuje infografika przedstawiona 

przez Prezydenta Miasta. 
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Kolejną dziedziną angażującą znaczne środki budżetowe, bo 28 % wydatków – są 

zadania z zakresu pomocy społecznej, polityki społecznej i rodziny. Ze 198 mln zł 

przeznaczonych na te zadania prawie 1,5 mln zł zrealizowano jako zadania rządowe, 

a 116 mln zł jako zadania zlecone, tj. o 21 mln zł więcej niż w roku 2018 – głównie z 

zakresu wsparcia rodzin 500+, świadczenia „Dobry start” tzw. 300+ oraz świadczenia 

alimentacyjne. 

Na utrzymanie lokalnego transportu zbiorowego wydatkowano ponad 26 mln zł, 

dochody ze sprzedaży usług wyniosły prawie 8 mln zł, tj. ok. 31% poniesionych 

kosztów. 

Na zadania związane z zarządem dróg wydatkowano 10 mln zł, w tym na remonty i 

utrzymanie dróg 8 mln zł, tj. na takim samym poziomie, co w 2018 roku. 

Gospodarka zasobem mieszkaniowym zaangażowała prawie 24 mln zł. Wpływy z 

tytułu najmu lokali to niecałe 13 mln zł, 54 % kosztów utrzymania zasobu ponosi 

budżet gminy. Należności wobec miasta z tego tytułu wynoszą 53 mln zł i wzrosły w 

stosunku do ubiegłego roku o 3 mln zł, co oznacza wzrost rocznego zwiększenia 

zadłużenia, jest to 23 % rocznego dochodu z tego tytułu. Na remonty zasobu 

mieszkaniowego wydatkowano prawie 4 mln zł. 

Z budżetu miasta ponieśliśmy dodatkowo 2 mln zł z 17 mln zł wydatków związanych 

z gospodarką odpadami, przychody z tytułu opłat wynoszą 15 mln zł, tj. 88 % 

wydatków, odnotowano wzrost o 1,25 % dochodów w stosunku do roku 2018. 

Prezydent Miasta poinformował, iż założenia inwestycyjne przyjęte na 2019 rok w 

wysokości ponad 121 mln zł, wykonano w wysokości 101 mln zł, tj. 83,5 % 

planowanej wielkości, tj. o 5% więcej niż w roku 2018.  

Udział wydatków majątkowych w stosunku do wydatków ogółem na zadania własne 

wyniósł 16,8 %, jak przedstawia infografika.  

Największe nakłady przeznaczono na zadania związane: 

- z infrastrukturą drogową 31% planowanych wydatków majątkowych, tj. w wys. 38 

mln zł,  

dotyczące dokapitalizowania Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z o. o. na 

realizację zadania „Budowa budynków mieszkalnych wielorodzinnych z 

kompleksowym zagospodarowaniem terenu przy ul. Celulozowej (na 

nieruchomościach gruntowych wniesionych aportem do spółki), udział w wydatkach 

majątkowych stanowi 25%, tj. w wys. 30 mln zł,  

Wśród mnogości zadań inwestycyjnych, jakie realizowano w minionym roku, a było 

ich 120, Prezydent Miasta przedstawił, niektóre z nich, zarówno większe, jak i 

mniejsze, bo wszystkie były istotne!  

I tak: 

wdrożono Inteligentny System Transportu oraz wykonano roboty budowlane 

związane z infrastrukturą Systemu. W ramach zadania Rozwój zrównoważonego 

transportu zbiorowego firma Solaris Bus & Coach S.A. dostarczyła użytkownikowi 

MPK trzy niskopodłogowe autobusy miejskie z napędem elektrycznym, trzy ładowarki 
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zajezdne i jedną ładowarkę dwufunkcyjną na trzy autobusy. Na zadanie to, Miasto 

pozyskało dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w wys. 85%, które stanowi 

13,8 mln zł, z czego w minionym roku wpłynęła transza w wysokości 5,9 mln zł,  

dokonano przebudowy chodników w ciągu ul. Słonecznej, ul. Zbiegniewskiej, ul. 

Okrężnej, lewostronnego chodnika oraz zjazdów na posesje przy ul. Saperskiej, na 

zadanie przeznaczono ponad 2 mln zł,  

- wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową na przebudowę dróg 

gminnych, tj. ulic: Koralowej, Komarowej, Ziołowej, Chełmickiej, i Szkolnej. Ponadto 

wykonano roboty budowlane obejmujące przebudowę ulicy Brzozowej i Jodłowej, 

Ziołowej, Koralowej, Komarowej. W drodze przetargu nieograniczonego zawarta 

została umowa na roboty budowlane polegające na przebudowie ulicy Chełmickiej, 

z terminem wykonania do dnia 29 kwietnia 2020 r., na to przedsięwzięcie 

przeznaczono ponad 2 mln zł, 

przeprojektowano dokumentację projektowo – kosztorysową wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą i w ramach rozstrzygniętego przetargu podpisane zostały umowy na 

rozbudowę ulicy Grodzkiej II i III etap z terminem wykonania do dnia 10 grudnia 2020 

r. Na te zadania Miasto pozyskało dofinansowanie w 80% i 50% odpowiednio 5,7 mln 

zł i 3,9 mln zł z Funduszu Dróg Samorządowych. Jednakże faktyczna wartość 

dofinansowania będzie mniejsza, na skutek pozyskania tańszych ofert,  

w ramach zadania Rozbudowa sieci komunikacyjnej dróg rowerowych na terenie 

miasta w drodze przetargu nieograniczonego zawarta została umowa na roboty 

budowlane polegające na przebudowie drogi rowerowej wzdłuż Drogi Krajowej nr 91 

obręb Rybnica, z terminem wykonania do dnia 30 kwietnia 2020 r.,  

w ramach zadania Budowa parkingów na terenie miasta wykonano roboty budowlane 

polegające na budowie 6 miejsc postojowych dla samochodów osobowych pomiędzy 

ulicą Leniwił i ulicą Okrzei. Dokonano zapłaty za wykonanie prawa pierwokupu w 

stosunku do prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej przy ul. 

Długiej 70. Ponadto, opracowana została dokumentacja projektowa budowy parkingu 

wraz z rozbudową ulicy Długiej na odcinku od parkingu do ulicy Kapitulnej,  

Następne przedsięwzięcia, w ramach zadań majątkowych: 

zakończono budowę ul. Żytniej wraz z infrastrukturą towarzyszącą, na to zadanie 

Miasto pozyskało dofinansowanie w 50% z Funduszu Dróg Samorządowych w 

kwocie 1,1 mln zł, która wpłynęła w 2019 r., Wydatki poniesione w 2019 r. – 2,3 mln 

zł, 

w ramach zadania pn. Budowa żłobka integracyjnego na osiedlu Południe wraz 

z wyposażeniem zakończono budowę trzyoddziałowego żłobka integracyjnego na 

osiedlu Południe przy ulicy Gniazdowskiego 3/5. Przy obiekcie powstał też plac 

zabaw oraz teren zielony. Dzieci będące podopiecznymi żłobka skorzystają z sali 

odkrywania świata, sali gimnastycznej, będą też dostępne sale specjalistów 

(psychologa, muzykoterapeuty, fizjoterapeuty i logopedy) oraz sale zabaw. Zadanie 

objęte jest uchwałą o wydatkach niewygasających. Na zadanie to, Miasto pozyskało 
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dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w wys. 2,2 mln zł, z czego w 2019 roku 

wpłynęła transza w wys. 573 tys. zł, 

w żłobku przy ul. Wienieckiej 34a wymieniono wszystkie rozdzielnice i w całym 

budynku instalację elektryczną. W modernizowanych i remontowanych 

pomieszczeniach zlikwidowano aluminiową instalację elektryczną i zastąpiono 

miedzianą, na to przedsięwzięcie przeznaczono 220 tys. zł, 

przebudowano klatkę schodową w Domu Pomocy Społecznej przy ul. Nowomiejskiej 

19 zgodnie ze zaleceniem Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej wskazującym na niezbędne do realizacji dostosowanie 

budynku Domu Pomocy Społecznej do wymogów p. poż., na zadanie przeznaczono 

133 tys. zł, 

wykonano instalację monitoringu wizyjnego wewnętrznego i zewnętrznego oraz 

wideofonów w Domu Pomocy Społecznej przy ul. Nowomiejskiej 19. Wartość 

zadania – 20 tys. zł.  

Wykonanie instalacji monitoringu wewnętrznego i zewnętrznego wraz z wideofonami 

w znaczącym stopniu wpłynęło na bezpieczeństwo mieszkańców. Całodobowy 

podgląd z 16 kamer w dyżurce pielęgniarek w znaczny sposób ułatwi szybkość 

reakcji kadry, 

zakończono Modernizację budynku Zespołu Szkół Ekonomicznych. 

W budynku kompleksowo wymienione zostały instalacje, położono nowe tynki, 

powstały szatnie z prysznicami przy sali gimnastycznej, położono nowy parkiet oraz 

wymieniono ogrodzenie szkoły od strony ulicy Bukowej, w minionym roku poniesiono 

wydatki w wys. 6,1 mln zł, 

w ramach planowanej Modernizacji budynku Zespołu Szkół Technicznych została 

zawarta umowa na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę, 

przebudowę, dostosowanie dla osób niepełnosprawnych oraz budowę ogrodzenia 

budynku Zespołu Szkół Technicznych, z terminem wykonania do dnia 15 czerwca 

2020 r. Zadanie objęte jest uchwałą o wydatkach niewygasających,  

w ramach wykupów i wywłaszczania nieruchomości w specjalnej strefie rewitalizacji 

Miasto nabyło nieruchomości w Specjalnej Strefie Rewitalizacji przy ul. Tumskiej 5, 

ul. Tumskiej 7, ul. Żabiej 2/Królewieckiej, ul. Królewieckiej 12, ul. Żabiej 1, ul. Żabiej 

3, ul. Królewieckiej 5. Na zadanie wydatkowano 4,5 mln zł, 

wykonano monitoring na Cmentarzu Komunalnym przy Al. Chopina. W ramach 

zadania zamontowano 2 kamery na budynku oraz 20 kamer na obiekcie cmentarza – 

zadanie wykonano w kwocie 50 tys. zł, 

W 2019 roku wykonano: termomodernizację budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych przy ulicy Bukowej 24 i Chmielnej 29, budowę indywidualnych 

łazienek w lokalach mieszkalnych przy ulicy Zakręt 8 lok. 2, termomodernizację 

pokrycia dachowego wraz z termomodernizacją elewacji budynku przy ulicy Staro 

dębskiej 26c, termomodernizację budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz 
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z przebudową trzech lokali mieszkalnych przy ulicy Stodólnej 24 i Stodólnej 40. 

Ponadto wykonano dokumentację termomodernizacji budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego przy ulicy Jodłowej 4 i Jesionowej 2. Na zadanie wydatkowano 1 

mln zł, 

sfinansowano zakup samochodu do patroli na terenie miasta dla Straży Miejskiej w 

kwocie 100 tys. zł, 

sfinansowano zakup samochodu 9-osobowego na potrzeby placówek opiekuńczo – 

wychowawczych i Centrum Opieki nad Dzieckiem w kwocie 119 tys. zł, 

utworzono park na Słodowie oraz dokonano rewaloryzacji zieleni Parku im. H. 

Sienkiewicza. W ramach zadania umocniona została skarpa przy parku, pobudowano 

korty tenisowe, boiska do siatkówki plażowej, miejsca na ognisko, ścieżki pieszo – 

rowerowe z rondem łączące parki na Słodowie, na Pompce i H. Sienkiewicza, plac 

zabaw, punkt widokowy oraz „zieloną klasę”. Na zadanie to, Miasto pozyskało 

dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w kwocie 10,5 mln zł, tj. 85%. W 

minionym roku poniesiono wydatki w wys. 7,7 mln zł, z czego 6,2 mln zł stanowiły 

środki unijne.  

dokapitalizowano PGK „SANIKO” z przeznaczeniem na zakup sprzętu, tj. 

kompaktora na potrzeby „Saniko” w wys. 1.800 tys. zł,  

zakupiono i zamontowano rozkładane trybuny w Hali Mistrzów w wys. 238 tys. zł, 

dostosowano i wdrożono zintegrowany Elektroniczny System Obsługi Klienta na 

pływalni OSiR w kwocie 24 tys. zł,  

w ramach zadania Kontynuacja budowy skate parku etap II przy ul. Wysokiej 12 

opracowano kompletną dokumentację projektowo – kosztorysową kontynuacji 

budowy skate parku etap II przy ul. Wysokiej 12. W drodze przetargu 

nieograniczonego zawarta została umowa na roboty budowlane, polegające na 

rozbudowie obiektu rekreacyjno – sportowego typu skate park. Zadanie objęte jest 

uchwałą o wydatkach niewygasających. 

Jak poinformował Prezydent Miasta rok 2019 był drugim, w którym prowadzono 

szeroko definiowane działania rewitalizacyjne. W ramach Gminnego Programu 

Rewitalizacji na lata 2018-2028, będącego efektem pracy oraz zaangażowania 

Interesariuszy rewitalizacji, w minionym roku: 

udzielono dotacji na przeprowadzenie remontów prywatnych kamienic wys. 837 tys. 

zł,  

wyremontowano 8 lokali użytkowych przy ul. 3-go Maja 9, ul. Cyganka 24, ul. 

Piekarska 6 i ul. Piekarska 3A w kwocie 108 tys. zł, i wynajęto przedsiębiorcom 

funkcjonującym w obszarze rewitalizacji,  

podjęto szereg działań pomocowych skierowanych do mieszkańców tego obszaru, 

wspierano lokalnych przedsiębiorców,  
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wybudowano pierwszy park kieszonkowy, którego koszt wyniósł 42 tys. zł i stworzono 

mural, za kwotę 22 tys. zł, a także dokonano na szeroką skalę nasadzeń zieleni na 

łączną kwotę 100 tys. zł. To tylko niektóre działania realizowane w 2019 r. w 

Śródmieściu.  

Na realizację w 2019 roku przedsięwzięć i projektów ujętych w Gminnym Programie 

Rewitalizacji przeznaczono 4,7 mln zł, natomiast od 2018 roku, czyli od początku 

realizacji GPR – 5,7 mln zł. Uwzględniając środki prywatne w kwocie 984 tys. zł 

wydatkowanej w związku z realizacją remontów nieruchomości prywatnych, 

wynikających z objęcia Śródmieścia Specjalną Strefą Rewitalizacji, należy 

zaznaczyć, iż w 2019 roku realizacja procesu rewitalizacji zaangażowała 5,7 mln zł, a 

od początku realizacji GPR – 6,7 mln zł. 

Wszystkie podejmowane działania mają przyczynić się do poprawy jakości życia 

mieszkańców, przywrócenia ładu przestrzennego, ożywienia gospodarczego 

oraz odbudowy więzi społecznych. 

Istotnym elementem w budżecie miasta jest także Budżet obywatelski, który 

zapewnia mieszkańcom realny wpływ na wysokość i wydatkowanie publicznych 

środków oraz pozwala mieszkańcom współdecydować o przyszłości naszego miasta 

poprzez zgłaszanie autorskich pomysłów na realizację miejskich przedsięwzięć i 

inwestycji.  

W minionym roku w ramach Budżetu Obywatelskiego zaplanowano wydatki w 

wysokości prawie 6,6 mln zł, a zrealizowano 4,5 mln zł. Budżetem obywatelskim 

objęto 18 przedsięwzięć, w tym 10 zadań z zakresu oświaty.  

Zadania te, to: 

Budowa ogólnodostępnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 7, wydatki 

poniesione na ten cel - 308 tys. zł. Prace obejmowały budowę ogrodzenia, montaż 

urządzeń placu zabaw oraz ułożenie nawierzchni bezpiecznej.  

Rozbudowa infrastruktury sportowo – rekreacyjnej przy Szkole Podstawowej nr 20. 

W ramach zadania powstała bieżnia tartanowa, siłownia zewnętrzna, stoliki do gry w 

szachy, warcaby i chińczyka. Zadanie objęte jest uchwałą o wydatkach 

niewygasających. Poniesiono wydatki w kwocie 276 tys. zł. 

Budowa infrastruktury lekkoatletycznej przy Zespole Szkół nr 11. Zadanie 

zrealizowano za kwotę 197 tys. zł. Przy szkole powstała bieżna lekkoatletyczna z 

rozbiegiem, plac do rzutu kulą, drenaż instalacji kanalizacyjnej oraz zamontowano 

piłkochwyty.  

Remont ogrodzenia i budowa parkingu przy Szkole Podstawowej nr 14 we 

Włocławku (Budżet obywatelski 2018). Wykonano remont ogrodzenia i budowę 

parkingu przy Szkole Podstawowej nr 14. Prace obejmowały budowę kanalizacji 

deszczowej, odwodnienie zatoki postojowej, budowę zatoki na dwa stanowiska 

postojowe, utwardzenie fragmentu powierzchni gruntu, przebudowę chodników oraz 
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remont ogrodzenia. Poniesiono wydatki bieżące w kwocie 173 tys. zł i wydatki 

majątkowe w kwocie: 111 tys. zł. 

Rozbudowa placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 9, poniesiono wydatek w 

wys. 15 tys. zł. na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej.  

Budowa nawierzchni na placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 4, na zadanie 

zaangażowano 270 tys. zł. W ramach zadania opracowano dokumentację projektowo 

kosztorysową na budowę nawierzchni na placu zabaw przy Przedszkolu. Zawarta 

została umowa na budowę i remont elementów małej architektury (plac zabaw), 

budowę ogrodzenia oraz rozbiórkę nawierzchni betonowych przy Przedszkolu. 

Zadanie objęte jest uchwałą o wydatkach niewygasających. 

Kontynuacja realizacji urządzeń placu zabaw Przedszkola Publicznego Nr 32 i 

dostosowanie jego do potrzeb dzieci niepełnosprawnych (w ramach Budżetu 

obywatelskiego 2017). Zadanie zrealizowano za 292 tys. zł. Wykonano montaż 

urządzeń placu zabaw oraz elementów małej architektury, została również wykonana 

nawierzchnia typu bezpiecznego, nasadzono zieleń. Plac został dostosowany do 

potrzeb dzieci niepełnosprawnych.  

Wymiana ogrodzenia i modernizacja placu zabaw Przedszkola Publicznego nr 14 (w 

ramach Budżetu obywatelskiego 2018). W ramach zadania wykonano aktualizację 

kosztorysów inwestorskich oraz zakończono roboty budowlane polegające na 

wymianie ogrodzenia i modernizacji placu zabaw Przedszkola Publicznego Nr 14. 

Poniesiono wydatki w kwocie 530 tys. zł.  

Budowa ławeczki Marii Skłodowskiej–Curie przy Zespole Szkół Chemicznych. W 

ramach zadania opracowano kompletną dokumentację oraz wykonano rzeźbę. 

Ławeczka Marii Skłodowskiej – Curie przy Zespole Szkół Chemicznych została 

odebrana protokołem w listopadzie 2019 r. Zadanie zrealizowano w kwocie 131 tys. 

zł. 

Kontynuacja budowy kompleksu sportowo – rekreacyjnego przy Zespole Szkół 

Elektrycznych. Przy szkole powstała bieżnia okrężna, boisko do badmintona, boisko 

do ćwiczeń ruchowych, zamontowano urządzenia małej architektury, wykonano 

przebudowę utwardzeń terenu oraz przebudowę oświetlenia. Poniesiono wydatek w 

wys. 824 tys. zł. 

Budowa drogi dla działkowców Południe Włocławek (w ramach Budżetu 

obywatelskiego 2018). Zakończono budowę drogi wewnętrznej biegnącej od 

istniejącego zjazdu z ulicy Kapitulnej w kierunku Ruda. Ponadto opracowano opinię 

ornitologiczną obejmującą inwentaryzację ewentualnie występujących siedlisk 

ptasich na drzewach przeznaczonych do wycinki. Na realizację zadania 

wydatkowano 396 tys. zł. 

Zagospodarowanie terenu wokół Miejskiej Biblioteki Publicznej i Informacji 

Turystycznej. Zadanie zrealizowano w kwocie 195 tys. zł. Opracowano dokumentację 

projektowo – kosztorysową na zagospodarowanie terenu wokół Miejskiej Biblioteki 
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Publicznej i Informacji Turystycznej. Plac został utwardzony kostką betonową oraz 

płytami betonowymi ażurowymi.  

Budowa bibliotecznego placu zabaw przy ul. Kościelnej 2 (Budżet obywatelski 2017). 

W ramach zadania wykonano przedmiar oraz kosztorys inwestorski z 

uwzględnieniem pozostałego zakresu robót budowlanych do wykonania jak również 

opracowano inwentaryzację wraz z aktualizacją dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej. W dniu 30 grudnia 2019 r. Gmina Miasto Włocławek odstąpiła od 

umowy z uwagi na nieprzystąpienie wykonawcy do realizacji przedmiotu umowy, 

z czego w przypadku branży budowlanej zaawansowanie prac w zakresie wykonania 

robót budowlanych oraz dostawy i montażu urządzeń wynosił 0%. Zadanie objęte 

jest uchwałą o wydatkach niewygasających. 

Budowa siłowni zewnętrznej na Michelinie. Opracowano dokumentację projektowo – 

kosztorysową na budowę siłowni zewnętrznej na Michelinie. Zakończono roboty 

budowlane. Zadanie zrealizowano za 306 tys. zł. 

Rozbudowa placu zabaw przy ul. Mostowej. Zawarta została umowa na budowę 

placu zabaw przy ulicy Mostowej. Zadanie objęte jest uchwałą o wydatkach 

niewygasających. Na realizację zadania przeznaczono 220 tys. zł. 

Przebudowa boiska na Michelinie przy ul. Sarniej (w ramach Budżetu obywatelskiego 

2018). Protokołem odbioru końcowego zakończono roboty, polegające na 

przebudowie boiska na Michelinie przy ul. Sarniej. Poniesiono wydatek w kwocie 232 

tys. zł. 

Budowa linowego placu zabaw dla dzieci przy ul. Mostowej na Zawiślu (zadanie 

dotyczy Budżetu obywatelskiego 2018 r.). Na zadanie zaangażowano 350 tys. zł. 

Zadanie objęte jest uchwałą o wydatkach niewygasających. 

Budowa stacji rowerowej i ich wyposażenie w sprzęt rowerowy, poniesiono wydatki 

bieżące w kwocie 151 tys. zł. Środki finansowe zostały wydatkowane na 

uruchomienie roweru miejskiego, czyli usługi umożliwiającej pobranie i zwrot roweru 

udostępnionego w dowolnej stacji systemu Włocławski Rower Miejski przez całą 

dobę we wszystkie dni tygodnia w okresie funkcjonowania systemu. Zaznaczyć 

należy, że zaproponowana kwalifikacja wydatku majątkowego uniemożliwiła 

dokonanie zakupu rowerów, gdyż wartość jednego roweru nie przekroczyła kwoty 

10.000 zł. Odstąpiono od realizacji przedsięwzięcia w kategorii zadania 

inwestycyjnego.  

Przez cały rok budżetowy zarówno dochody, jak i wydatki podlegały bieżącej kontroli 

zarządczej utrzymując właściwe relacje, o których mowa w ustawie o finansach 

publicznych. 

Do realizacji zadań własnych, tak bieżących jak i inwestycyjnych, starano się 

pozyskiwać środki z innych źródeł finansowania, sięgano po fundusze europejskie, 

po fundusze specjalne, takie jak:  

Fundusz Dróg Samorządowych,  

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
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aby nie angażować tylko środków własnych, pamiętając także o równoważeniu 

budżetu, które jest jednym z priorytetów inżynierii finansowej miasta. Jest to 

niezwykle istotne w kontekście zamierzeń inwestycyjnych na następne lata. 

Inwestycje są bowiem czynnikiem niezbędnym dla utrzymania poziomu życia 

mieszkańców.  

Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmowała swym zakresem okres od 2019 roku 

do 2030, tj. ostatecznego terminu spłaty długu Miasta. Prognoza finansowa na ww. 

horyzont czasowy przedstawia możliwości spłaty kwoty długu.  

W Prognozie zachowano właściwą relację pomiędzy dochodami bieżącymi i 

wydatkami bieżącymi – celem wygospodarowania nadwyżki operacyjnej. 

Indywidualny limit zadłużenia wyliczony został zgodnie z art. 243 ustawy o finansach 

publicznych.  

 

Kończąc swoją wypowiedź Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wniósł do Rady 

Miasta o przyjęcie przedłożonych sprawozdań. 

Następnie głos zabrała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta Włocławek, 

która zapoznała obecnych z Uchwałą Nr 10/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 kwietnia 2020 roku 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Włocławek 

sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu miasta za 2019 rok wraz z informacją o 

stanie mienia Jednostki. Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Włocławek z wykonania budżetu za rok 2019 było 

przedmiotem obrad komisji stałych Rady Miasta Włocławek. A zatem pozytywne 

opinie w przedmiocie procedowanego zagadnienia przedstawili: 

• Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski w imieniu Komisji Kultury i 

Sportu, 

• Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik w imieniu Komisji Edukacji, 

• Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska w imieniu Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej, 

• Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal w imieniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska, 

• Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki w imieniu Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego, 

• Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska w imieniu Komisji 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

• Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura – Walczak w imieniu Komisji 

Rewitalizacji, 

• Przewodniczący Komisji radny Jacek Buława w imieniu Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta 
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Włocławek za 2019 rok był przedmiotem badania Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

W związku z tym Pan Przewodniczący oczytał treść Uchwały Nr 5/Kr/2020 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 29 maja 

2020 roku, który pozytywnie zaopiniował wniosek Nr 1/2020 z dnia 25 maja 2020 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Włocławek w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Włocławek z wykonania budżetu miasta za 2019 rok. Wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta oraz uchwała o wniosku RIO stanowią załącznik do 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Stanisław Wawrzonkoski 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki  

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta 

Włocławek za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta 

Włocławek za 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Włocławek za 

2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Włocławek za 2019 

rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (8) 
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Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Następnie przechodząc do kolejnego głosowania tj. do głosowania nad uchwałą w 

sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta za 2019 rok, Przewodniczący Rady 

Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski wyjaśnił, że do podjęcia tej uchwały konieczna 

jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady, o czym mówi art. 28a 

ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2018 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zwoliński 
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Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Kończąc procedowanie nad ww. zagadnieniami Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski pogratulował Prezydentowi Miasta uzyskania absolutorium 

z wykonania budżetu miasta za rok 2019, ponadto ogłosił 15 minutową przerwę w 

obradach sesyjnych  

Przerwa w obradach XXIII sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad XXIII sesji Rady Miasta po przerwie  

Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok. 

 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030. 

 

Wprowadzenia do finansowych zagadnień zawartych w ww. projektach uchwał 

dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa 

punkty dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła również 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 
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•  radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Janusz Dębczyński 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

Głosowano w sprawie: 

wniosku zgłoszonego w imieniu Klubu Radnych PIS przez radnego Pana Janusza 

Dębczyńskiego wprowadzającego zmiany do uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

PRZECIW (11) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr 

Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania nad złożonym wnioskiem Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował, iż w rezultacie przeprowadzonego głosowania wniosek 

nie uzyskał akceptacji. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok. 

Wyniki głosowania 



 

24 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr 

Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 
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NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr 

Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Program ochrony środowiska na lata 2020 – 2023 z 
uwzględnieniem perspektywy do 2026 roku dla miasta Włocławek”. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Dyrektor Wydziału 

Środowiska Monika Szudzikowska. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji Stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia „Program ochrony środowiska na lata 2020 – 2023 z 

uwzględnieniem perspektywy do 2026 roku dla miasta Włocławek” rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Zbigniew Lewandowski, który ponadto złożył oświadczenie, iż wolą Pana 

radnego było głosowanie przeciw udzieleniu absolutorium Prezydentowi Miasta a nie 

jak wskazał system za jego udzieleniem. Zdaniem Pana radnego nastąpił błąd 

systemu elektronicznego głosowania i Pan radny nie mógł zagłosować zgodnie ze 

swoją wolą. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Program ochrony środowiska na lata 2020 – 2023 z 

uwzględnieniem perspektywy do 2026 roku dla miasta Włocławek”.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr 

Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Miasto Włocławek. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej Piotr Bielicki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Jura - Walczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Mazierski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr 

Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej Piotr Bielicki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radna Katarzyna Zarębska 
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•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Piotr Czarnecki 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska 

•  radny Piotr Kowal 

•  radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

•  radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem) 

•  radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

•  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Piotr Bielicki 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany treści uchwały nr XX/29/2020 Rady Miasta Włocławek z dnia 3 marca 2020, 

zgłoszony przez radnego Zbigniewa Lewandowskiego w imieniu Klubu Radnych PIS.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

PRZECIW (13) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania nad zgłoszonym wnioskiem Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania wniosek 

nie uzyskał akceptacji w zaproponowanym brzmieniu. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Komunalnej Piotr Bielicki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Piotr Bielicki 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany treści uchwały XX/28/2020 Rady Miasta Włocławek z dnia 3 marca 2020 

złożony przez radnego Zbigniewa Lewandowskiego w imieniu Klubu Radnych PIS. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

PRZECIW (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania nad zgłoszonym wnioskiem Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania wniosek 

nie uzyskał akceptacji w zaproponowanym brzmieniu. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Buława, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w 
zakresie zasadności stosowania stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały będącej inicjatywą 

uchwałodawczą Klubu Radnych PIS dokonał Przewodniczący Klubu radny Janusz 

Dębczyński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła Komisja Rewizyjna, która nie wypracowała pozytywnej 

opinii do ww. projektu uchwały z uwagi na równą liczbę głosów za jak i przeciw. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Jacek 

Buława. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krzysztof Kowalski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w 

zakresie zasadności stosowania stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Józef Mazierski 

PRZECIW (13) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała nie została podjęta przez 

Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 15 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie jednoosobowej spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością Gminy Miasto Włocławek z siedzibą we Włocławku 
powstałej w wyniku podziału jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Baza Sp. z o.o. we Włocławku. 
 

Przedmiotowe zagadnienie przedstawiła Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Biura 

Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie jednoosobowej spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością Gminy Miasto Włocławek z siedzibą we Włocławku 

powstałej w wyniku podziału jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

Baza Sp. z o.o. we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Stanisław Krzemieniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie 1 m2 
pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta Włocławek. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu 

Zbiorowego i Energii Paweł Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krzysztof Kowalski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie 1 m2 

pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie przyjęcia Planu budowy ogólnodostępnych stacji ładowania na 
obszarze miasta Włocławek. 
 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu 

Zbiorowego i Energii Paweł Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Planu budowy ogólnodostępnych stacji ładowania na 

obszarze miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej 
własność Gminy Miasto Włocławek. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Dyrektor Wydziału Gospodarowania 

Mieniem Komunalnym Magdalena Stefanowska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 



 

37 

 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej 

własność Gminy Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

19. Uchwała w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi, stanowiącymi 
własność Gminy Miasto Włocławek, na okres dłuższy niż 3 lata oraz wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy najmu z tym samym najemcą, po umowie zawartej na 
czas oznaczony. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 

Ad. 20 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 
Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 

 
Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady Miasta który 

poinformował, że dnia 28 sierpnia 2017 r. Rada Miasta Włocławek podjęła Uchwałę 

w sprawie określenia trybu powoływania członków, organizacji oraz trybu działania 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. Zgodnie z § 2 ust 1 

wymienionej uchwały, przedstawicieli Rady Miasta Włocławek do tegoż gremium 

wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbę wybieranych Radnych określił w drodze 

zarządzenia Prezydent Miasta Włocławek.  
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W związku ze śmiercią Radnego Dariusza Jaworskiego, zachodzi potrzeba 

wskazania nowego przedstawiciela Rady Miasta Włocławek do końca IV kadencji 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. Kandydatem 

wskazanym przez Radę jest Pan Radny Krzysztof Kowalski.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miasta Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we 

Włocławku rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 
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Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień 
ochronnych przeciwko grypie dla osób w wieku 65 lat i więcej, zamieszkałych na 
terenie miasta Włocławek” na lata 2020-2022. 
 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonała Dyrektor Wydziału Polityki 

Społecznej i Zdrowia Publicznego Elżbieta Dynarska, która omówiła założenia 

zaproponowanego programu szczepień w ramach polityki zdrowotnej dla osób 

powyżej 65 roku życia. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień 

ochronnych przeciwko grypie dla osób w wieku 65 lat i więcej, zamieszkałych na 

terenie miasta Włocławek” na lata 2020-2022 rozpatrzyła oraz jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień 

ochronnych przeciwko grypie dla osób w wieku 65 lat i więcej, zamieszkałych na 

terenie miasta Włocławek” na lata 2020-2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14 prowadzonego 
przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2019. 

 

Ad. 23 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 prowadzonego 
przez Polski Związek Niewidomych za rok 2019. 
 

Blok uchwał dotyczących rocznej oceny działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej 

działających na terenie miasta i prowadzonych przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci 

oraz Polski Związek Niewidomych przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej do uchwały w 

sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14 prowadzonego przez 

Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2019 jak również  
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pozytywną opinię do uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej 

oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 

prowadzonego przez Polski Związek Niewidomych za rok 2019 przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do wzięcia udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14 prowadzonego 

przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 prowadzonego 

przez Polski Związek Niewidomych za rok 2019.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 24 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miasta który 

wyjaśnił, iż zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym do kompetencji 

Rady Miasta należy powoływanie komisji stałych oraz ustalanie ich składów 

osobowych. Przedmiotowy projekt uchwały reguluje zmiany w składach komisji, w 

związku z wygaśnięciem mandatu Radnego Dariusza Jaworskiego oraz realizacją 

wniosku Radnego Piotra Czarneckiego, który wyraził akces do pracy w Komisji 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska oraz w Komisji Kultury i Sportu. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 25 

Uchwała w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 
dalszego biegu. 
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Ad. 26 

Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 
kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgodnie z art. 160 § 1 ustawy – Prawo 

o ustroju sądów powszechnych, ławników do sądów okręgowych oraz rejonowych 

wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów w 

głosowaniu tajnym. 

Przed przystąpieniem do wyborów Rada Miasta Włocławek powołała zespół ds. 

opiniowania kandydatów na ławników do sądu okręgowego na kadencję 2020-2023, 

zgłoszonych w wyborach uzupełniających, którego zadaniem było przedstawienie 

opinii o zgłoszonych kandydatach w zakresie spełniania przez nich wymogów 

określonych w ustawie. 

A zatem mając na uwadze wystąpienie Sądu Okręgowego, na kadencję 2020- 2023 

w wyborach uzupełniających Rada Miasta Włocławek winna dokonać wyboru 12 

ławników spośród osób spełniających wymogi ustawy. 

 

Następnie głos zabrał radny Jarosława Hupało – Przewodniczący Zespołu ds. 

opiniowania kandydatów na ławników do sądu okręgowego na kadencję 2020-2023, 

zgłoszonych w wyborach uzupełniających, który przedstawił opinię o zgłoszonych 

kandydatach. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się 

bez dalszego biegu rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Również projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we 

Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach uzupełniających 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i 

Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad rozpatrywanymi projektami uchwał. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż 

przystępuje do procedury wyboru ławników spośród osób spełniających wymogi 

ustawy. 

W związku z faktem, iż wybory ławników odbywają się w głosowaniu tajnym, należy 

wyłonić spośród radnych komisję skrutacyjną, a zatem Przewodniczący Rady Miasta 

zwrócił się o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radna Ewa Szczepańska zgłosiła do pracy w Komisji Skrutacyjnej 

kandydaturę radnego Arkadiusza Piaseckiego, 

•  radny Piotr Kowal zgłosił do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę radnej 

Wandy Muszalik, 

•  radny Janusz Dębczyński zgłosił do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę 

radnego Andrzeja Gołębieskiego. 
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Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie i udział w pracach 

komisji  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej w składzie: radny Arkadiusz Piasecki, radna Wanda 

Muszalik, radny Andrzej Gołębieski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania została wybrana przez Radę Miasta 

Włocławek komisja skrutacyjna w zaproponowanym składzie. 

W następnej kolejności procedowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach na ukonstytuowanie się komisji, opracowanie 

regulaminu głosowania oraz przygotowanie kart do głosowania. 

Przerwa w obradach XXIII sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Przewodniczącej komisji skrutacyjnej o przedstawienie regulaminu głosowania. 
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Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik przedstawiła regulamin 

komisji skrutacyjnej. Regulamin stanowi załącznik do protokołu. 

Po przedstawieniu regulaminu Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie przedłożony regulamin. 

 

Głosowano w sprawie: 

regulaminu głosowania w wyborach ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (5) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po przyjęciu regulaminu przez Radę Miasta, Komisja skrutacyjna rozdała radnym 

karty do głosowania celem dokonania aktu głosowania. 

 

Po akcie głosowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach 

sesyjnych niezbędną do policzenia głosów i sporządzenia protokołu głosowania 

przez komisję skrutacyjną. 

Przerwa w obradach XXIII sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie. 
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Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Przewodniczącej komisji skrutacyjnej radnej Wandy Muszalik o odczytanie wyników 

głosowania wyborów na ławników.  

Wobec powyższego głos zabrała Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Wanda 

Muszalik, która odczytała protokół sporządzony i podpisany przez członków komisji, 

prezentując jednocześnie liczbę głosów otrzymanych przez poszczególnych 

kandydatów na ławników, jak również osoby, które w wyniku przeprowadzonego 

głosowania zostały wybrane na ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. Protokół komisji 

skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął głosowanie projektu uchwały, 

zgodnie z przedstawionymi wynikami wyborów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach uzupełniających.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta Włocławek. 
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Ad. 27 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

Interpelacje kierowane do Prezydenta Miasta podczas obrad XXIII sesji Rady Miasta 

złożyli: 

•  radny Janusz Dębczyński, 

•  radna Mariola Gawłowska, 

•  radny Andrzej Gołębieski, 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz, 

•  radny Piotr Kowal, 

•  radny Krzysztof Kowalski, 

•  radny Józef Mazierski, 

•  radny Arkadiusz Piasecki. 

Ad. 28 

Informacje i komunikaty 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w związku z wystąpieniem Prezesa 

Sądu Rejonowego we Włocławku oraz Wiceprezesa Sądu Okręgowego we 

Włocławku, Rada Miasta Włocławek rozpoczęła procedurę wyborów uzupełniających 

ławników na kadencję 2020-2023. 

 

Liczba ławników sądowych do Sądu Rejonowego – Wydziału Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych wynosi 2 osoby oraz do Sądu Okręgowego we Włocławku – Wydziału 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych – 2 osoby. 

 

Chciałbym przy tym zaznaczyć, iż do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy 

ławnikiem powinna być wybrana osoba wykazująca szczególną znajomość spraw 

pracowniczych. 

 

Kandydatów na ławników mogą zgłaszać prezesi właściwych sądów, stowarzyszenia, 

inne organizacje społeczne i zawodowe zarejestrowane na podstawie przepisów 

prawa, z wyłączeniem partii politycznych oraz co najmniej 50 obywateli mających 

czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

 

Termin zgłaszania kandydatów na ławników upływa z dniem 30 czerwca 2020 roku. 

 

Zgłoszenia należy dostarczać do Biura Rady Miasta w godzinach pracy Urzędu. 
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Ad. 29 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXIII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 9 czerwca 2020 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

  

 

 

 

 


